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Jegyzőkönyv 
 
Készült Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 16-án tartott 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
Janovics István polgármester 
Sulyok Krisztián pénzügyi gondnok 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza, Kószás Vendel 
képviselők. 
 
Meghívottként: 
 
Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
 
Jegyzőkönyvvezető: Rossz Jánosné 
 
Rétesfalva Kft képviselői Sztankó Tamás és Dr. Lippner György 
 
Dunaalmási Portál szerkesztője 
 
Lakosság részéről: 8 fő 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselő-testület 
határozatképes. A 6. napirendi pontban szereplő Rétesfalva Kft. képviselőivel történő 
megbeszélést az 1. napirendi pontban tárgyaljuk. A 8. napirendi pontban szereplő személyi 
ügy tárgyalása zárt ülésen beszéljük meg. Kérem, hogy aki a napirendi ponthoz javaslatot 
szeretne tenni, jelezze. 
 
Kószás Vendel: Kultúrházzal kapcsolatban lenne néhány gondolatom. 
 
Gál Istvánné: Közvilágítás javítása, közutakra tábla kihelyezése. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kultúrotthonban szeretne munkacsoportot létrehozni, 
rendezvényekkel kapcsolatos megbeszélés. 
 
 
Horváth Béla: Napirendi pont előtt kérdést szeretnék feltenni a polgármesternek. 
 
Janovics István: Iskolával kapcsolatos felvetésem. 
 
Sulyok Krisztián: Ügyrendi javaslatként mondanám, hogy a 2011. évi költségvetést 
tárgyaljuk utoljára, a nap folyamán lesznek olyan ügyrendi napirendi pontok, melynek 
költségvetési kihatásai lesznek. 
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Janovics István: Aki egyetért a napirendi pontokhoz, szavazzon. 
 
Egyetért:   7 fő 
Ellene:     0 fő 
Tartózkodik:    0 fő 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
7/2011. (II. 16.) önkormányzati határozata 

A napirendek elfogadásáról 
 
1. A Rétesfalva Kft. képviselőivel történő megbeszélés 
 
2. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 
  
3. A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokért fizetendő térítési díjakról szóló rendelet 
elfogadása 
 
4. A 2010. évi önkormányzati költségvetésről és a költségvetés végrehajtásának 
szabályairól szóló 2/2010. (II. 16.) rendelet módosítása 
  
5. Cseperedő Napköziotthonos Óvoda nyári és téli bezárásával kapcsolatos döntés 
 
6.  Egyebek  
 
7. Neszmély Község Önkormányzata 2011. évre szóló költségvetési rendeletének 
elfogadása 
 
8. Személyi ügy tárgyalása (zárt ülés) 
 

Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
Horváth Béla: Nyugtalanító hír jár a faluban, hogy a polgármester ellen rendőrségi eljárás 
folyik. 
 
Janovics István: A faluban nem terjed semmiféle hír, a kérdésedre a válasz igaz, 
magánjellegű dolog, munkámmal kapcsolatos összefüggés nincs. 
 
Horváth Béla: A jegyző elbocsátásával kapcsolatban kérdezem miért, hiszen a pénzügyi 
helyzet tükrözi a munkáját.. Benkőtől átvett szokás, túl sokáig van itt egy jegyző, akkor el kell 
bocsátani, hogy úgy könnyebb a zavarosban halászni, vagy Takácsné bosszúja? 
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Takácsné Pogrányi Irén: Nem személyes bosszú. 5 pontban szedtem össze azokat a 
törvénysértéseket, amik ellene irányulnak. 
 
Szabó Géza: A 6. napirendi pontot kellene tárgyalni. 
 
Bacsa Edina: Én nem személyeskedni akarok, csak azt látom, hogy a jegyzőnő olyan dologra 
tett pontot, egy kiskorú gyermeket jogtalanul tett intézetbe. Egy védőügynököt sem rendelt ki, 
a mai napig intézetbe van. Jegyző elbocsátását kéri. 
 
Janovics István: Az utolsó napirendi pontban tárgyaljuk a jegyző ügyét. 
 

1. A Rétesfalva Kft. képviselőivel történő megbeszélés 
 
A polgármester ismertette a Rétesfalva szerződéssel kapcsolatos ügy jelenlegi státuszát, 
kifejtette, hogy a képviselő-testületnek a megállapodás célja, és felkérte Dr. Lippner Györgyöt 
és Sztankó Attilát saját érveik előterjesztésére.  
Elmondták, hogy egy hosszú folyamat részeként született meg a szerződés tervezet, melyet az 
előző testület ugyan jóváhagyott, de a választásokra való hivatkozással nem fogadott el. Mivel 
lényeges pontok kikerültek ebből a tervezetből, Ők ezt így nem tudják elfogadni.   Lippner Úr 
elmondta, hogy a pajta úgy került megépítésre, hogy azt Benkő Ferencnek kellett volna 
bejegyeztetnie, de ez nem történt meg. Önkormányzat nem szeretne benne lenni a Kft-ben és 
ezeket a dolgokat rendezné ez a szerződés. Céljuk a tulajdonjog írásban történő rögzítése. 
Elmondták, hogy jogszabályellenes az ingatlan önálló építményként történő bejegyzése. 
Mivel a bejegyzés nem lehetséges, kezdeményezték a közös tulajdonként történő bejegyzést, 
melyre a testület azt mondta, hogy ez a pont nem kerülhet bele a szerződésbe. Sulyok 
Krisztián szerint ez már a korábbi tervezetben sem szerepelt, mert törvényellenes. 
Elidegenítési tilalom alá esik a Natura 2000 terület miatt, ezért nem lehet más tulajdonába 
adni. Miniszteri döntés van rá. Ezt Lippner György cáfolta, szerinte senki nem terjesztette fel. 
Az a kérésük, hogy ne zárjuk ki előre a bejegyzés lehetőségét. Sulyok Krisztián elmondta, 
hogy a terület a vízügyi törvény miatt nem vonható bele a vagyonfelosztásban, s ezért az 
Önkormányzat tulajdonában kell, hogy maradjon. Lippner György aggályát és nem értését 
fejezte ki a tulajdonjogi kérdés kivételével kapcsolatban. Sulyok Krisztián osztja a képviselők 
azon álláspontját, hogy az építmény önállóan bejegyezhető ingatlan. Ha ez valami miatt nem 
teljesülne, ezért szeretnék Lippner úrék a második pontot bennhagyni a szerződésben. Sztankó 
Attila nem lát garanciát a bejegyzésre. Sulyok Krisztián lerövidítené a dolgot, ha a testület 
meg lesz győzve, Ő akkor sem írja alá a szerződést, és újból kifejtette, hogy a földtulajdon 
jogilag nem adható át más gazdasági társulás tulajdonába. Sulyok Krisztián szerint vissza kell 
tenni, hogy az építmény pedig a Rétesfalva tulajdonában van, akkor bejegyezhető. Sulyok 
Krisztián elmondta, hogy az Önkormányzat kilépett a Kft-ből többek között azért is, mert nem 
teljesítette tulajdonosi kötelezettségeit, és ezt az adósságrendezési eljárás miatt nem is 
teljesítheti. Sztankó Attila szerint, ha nem tudjuk rögzíteni a tulajdoni hányadot, akkor soha 
nem fogunk szerződést kötni. A Hilltop teljesen kiszállt. 
Másik pont, a Sopron hajó ügye. Lippner György elmesélte a történetét.  A felek elismerik, 
hogy a történet lezárult. Sulyok Krisztián szerint azért kellene kivenni a szerződésből, mert 
nem az önkormányzat, hanem a kht felszámolója közötti jogvitáról van szó. Az 
Önkormányzatnak semmi ráhatása nincs a Kht-ra. Az Önkormányzatnak, mint tulajdonosnak 
a felszámolási folyamat során semmi joga nincs, és kötelessége sem származhat.  
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Sztankó Attila szerint a szénapajtára 11 millió forintot kellene költeni. Szabó Géza felkérte a 
képviselőket, hogy ne hátráltassuk a szerződést.  
 

2.  Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról. 

 
Janovics István: A lejárt határidejű határozatokról jegyzőasszonytól nem kaptam semmiféle 
információt. Adósságrendezési eljárással nem történt semmi. Erdészeti munkalehetőségek 
vannak, 24-en adták be a jelentkezésüket. Február 23-án megbeszélés lesz a kultúrotthonban. 
Orvosi vizsgálaton vesznek részt,  április 01-vel tudják őket foglalkoztatni. 
Az iskola nyílászáróinak cseréje részben megtörtént. Folyamatban a helyi vállalkozók 
megkeresése. Iskolából ellopott számítógépekkel kapcsolatban Dörömbözy Margit iskola 
igazgatóját kérem, tájékoztatasson bennünket. 
 
Dörömbözy Margit: A megkerült gépeket beazonosították, további gépeket keresnek még. 
További nyomozás folyik, jövő héten visszaszállítják. 
 
Janovics István: Február 23-án Erdészettel lesz megbeszélés munka lehetőségekkel 
kapcsolatban, március 2-án a Komáromi Vizitársulat küldöttválasztó fórumát tartja, majd ezen 
a napon a Vértes Gerecse Közösség vidékfejlesztési fórumra hívja a lakosságot. 
 
 
 

3. A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokért fizetendő térítési díjakról szóló 
rendelet elfogadása 

 
Janovics István: A jegyző előkészítette az előterjesztést, megkapta minden képviselő. Aki 
szeretne hozzászólni, jelezze.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Szociális étkezés díjának megosztásával nem értek egyet. 
 
Nagy Lászlóné: Miért nem jó az, hogy akinek kicsi a jövedelme lényegesen kevesebbet fizet. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Hivatkozási alappal nem értek egyet, ha mindenki elfogadja, én is 
egyetértek.  
 
Janovics István: Kérem, hogy aki ezt a rendeletet ebben a formában elfogadja szavazzon! 
 
Egyetért:   6 fő 
Ellene:   1 fő 
Tartózkodik:  0 fő 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2011. (II. 16.) önkormányzati rendelet 

A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokért fizetendő térítési díjakról szóló rendelet 
elfogadása 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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4. A 2010. évi önkormányzati költségvetésről és a költségvetés végrehajtásának 
szabályairól szóló 2/2010. (II. 16.) rendelet módosítása 

 
Janovics István: Az előterjesztést a képviselők megkapták. Akinek észrevétele van, jelezze! 
 
Pató Bálint: Azokat a táblázatokat, ahol az eredeti és módosított között nagy eltérések 
vannak, kérem a magyarázatot. 
 
Nagy Lászlóné: A kért táblázatokról tájékoztatást ad. 
 
Janovics István: Kérem, hogy aki egyetért a 2010. évi önkormányzati költségvetésről és a 
költségvetés végrehajtásának szabályairól szóló 262010. (II. 16.) rendelet módosításával 
szavazzon! 
 
Egyetért:   7 fő 
Ellene:   0 fő 
Tartózkodik:  0 fő 
Sulyok Krisztián: elfogadja 
 
 

Neszmély Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2011. (II. 16.) sz. Ökt. rendelete 

Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről és a költségvetés végrehajtásának szabályairól 
szóló 2/2010. II. 16.) rendelet módosítása 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 

5. A Cseperedő Napköziotthonos Óvoda nyári és téli bezárásával kapcsolatos döntés  
 
 
Janovics István: Viziné Tóth Erika óvodavezető benyújtotta a képviselő-testület felé az 
óvoda nyári bezárásával kapcsolatos kérelmét 4 hétre, július 04-től július 29-ig, a konyhát 
pedig július  04-től július 08-ig.lenne zárva. 
 
Viziné Tóth Erika: Egészügyi fertőtlenítő hatást szeretne, Dunaalmási óvodával meg van 
beszélve, hogy a neszmélyi gyerekeket ebben az időpontban tudják fogadni.  
 
Farkas Péter: Minimum 4 nap kell a festés és takarítás elvégzéséhez, 1 hetet meg kell adni, 
szükség van rá.  
 
Kószás Vendel Attila. Az óvodavezető döntse el az óvoda működését. 
 
Janovics István: Téli bezárás december 22-23-27-30-napokat kérte az óvodavezető, ezen 
időpontokban is  dunaalmási Óvodával meg lehet beszélni az ebédet. 
 
Sulyok Krisztián: Költségvetésre kihatással nem lehet. 
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Janovics István: kérem, hogy aki egyetért az óvoda nyári és téli bezárásával kapcsolatban, az 
szavazzon! 
 
Egyetért:   7 fő 
Ellene:   0fő 
Tartózkodik:  0 fő 
 
 
 
 

Neszmély község Önkormányzat Képviselő-testületének 
8/2011. (II. 16.) önkormányzati határozata 

A Cseperedő Napköziotthonos Óvoda nyári és téli bezárásával kapcsolatos döntéséről 
 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Cseperedő Napköziotthonos 
Óvoda nyári és téli bezárásával kapcsolatban a következőképpen fogadta el. 
 
Az óvoda nyári bezárása: 2011. július 04-től július 29-ig 
A konyha egészségügyi meszelés miatti bezárása: 2011 július 04-től, július 08-ig 
Az óvoda téli bezárása: 2011. december 22-től december 30-ig 
 
Felelős: Janovics István polgármester, 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Határidő: folyamatos 
  

6. Egyebek 
 
 
Kószás Vendel Attila: Művelődési házzal kapcsolatban a testületet összehívta  
 
Gál Istvánné: Közvilágítást 3 hét alatt nem javítják meg. 
 
Janovics István: Megkerestem a céget, és azt a választ kaptam, hogy a jövőben 48 órán belül 
kijavítják. 
 
Révészköz lakói kérik a zsákutca tábla kihelyezését. 
Több lakó kéri, összegezni kell. Közúttal megbeszélni, lehetőség van rá. 
 
Gál Istvánné: Az óvodában a farsangi bál 3 óra után van, miért? 
 
Viziné Tóth Erika: Kicsik a gyerekek a művelődési házban. Farsang lesz külön 
csoportszobánként. Próbálkozunk, mikor mi lenne jó. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Szociális csoport felállítása, a munkacsoport 11 emberből áll, 
pénzügyi vonzata nincs, hétfőn lesz a megbeszélés. Sok ötlettel vannak. Márciusi testületi 
ülésen tud többet mondani. 
 
Szabó Géza: Megszólítani azokat a képviselőket, akik nem kerültek be. 
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Janovics István: Szülők kerestek fel, hogy az iskolában gyermekvédelmi megbízott helyi 
legyen. 
 
Dörömbözy Margit: Megnézi, hogy kit lehet helyit választani. 
 

7. Neszmély Község Önkormányzata 2011. évre szóló költségvetési rendeletének 
elfogadása 

  Janovics István elmondta, hogy a pénzügyi bizottság ülésén minden részletes pontot 
megbeszéltünk, és hogy minden képviselő részt vett, ezek alapján kérdezte, hogy van e 
valakinek estlegesen felmerülő kérdése, majd felkéri a pénzügyi bizottság elnökét, hogy 
javaslatát tegye meg.  
Sulyok Krisztián jelezte, hogy a pénzügyi bizottság ülése óta történtek változások. Az 
önkormányzati dolgoknál a gépek beszerzésében, másrészt az árvízvédelmi kapukra 
fordítható összegben történt módosítás. Ennek oka, hogy van már korábban beszerzett anyag. 
Ezért javasolta az összeg 600.000 HUF + ÁFA-ban legyen megállapítva.  Bevételi oldalon 
kihúzásra került a rétesfalva által tervezett összeg, s majd a félévi költségvetés módosításánál 
leszünk rá figyelemmel. A gyógyszertárból származó bevételek is módosulhatnak, valamint a 
tartalékban kell megjelennie a Beton Sped Kft által befizetendő összegnek is. Sulyok 
Krisztián szerint nem jelent meg a bevételi oldalon az adóhátralékokból származó összeg sem. 
Ez 4 millió HUF. 2011-től a nemzeti adó és vámhivatalnak ki lehet adni. Adócsomag fog 
átadásra kerülni, ebből Sulyok Krisztián 2 Millió HUF bevételt vár. Felmerült még 
közlekedési táblák kihelyezésének lehetősége is. Erre 60.000 HUF a javaslat. 
Sulyok Krisztián ismét javasolta a hivatali dolgozók létszámának egy fővel történő 
csökkentését. Véleménye szerint a munkakörök átcsoportosításával a létszámleépítés 
megoldható.  A polgármester javaslatára szavaztak a képviselők Sulyok Krisztián felvetésére, 
egy fő mellette, hat ellene foglalt állást.  A félállásban alkalmazható közmunkás felvételének 
törlése került szóba a mezőőri státusz fenntartása miatt. Önkormányzati forrásból mezőőri 
tevékenység nem finanszírozható. Sulyok Krisztián szerint a Költségvetés ebben az állapotban 
nem elfogadható. Másik aggályos kérdés még a jegyzői pozíció helyzete, amit szintén bele 
kell építeni a költségvetésbe. Janovics István tájékoztatta a testületet, hogy döntés még nem 
született.   
A költségvetés elfogadásának az állami támogatására vonatkozó része kétségeket keltett a 
képviselőkben, majd pedig a polgármester javaslatára 1 hét múlva rendkívüli testületi ülés 
keretein belül dönt a költségvetésről a hiányzó adatok megismerésének függvényében .  
Janovics István megköszönte a részvételt, majd még meghallgatták Bányai József felvetését 
iskolarendőr alkalmazásáról, és 19 óra 15 perckor az ülés berekesztésre került. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Janovics István         Ruzsa Anna 
Polgármester            jegyző helyett 
 
 
 
 
                    Nagy Lászlóné 
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